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AGENDA 15 
 
1. Opening, vaststelling agenda 
2. Mededelingen 
3. Kennismaken nieuwe decaan, Faculteit der Geneeskunde, prof. dr. Hans van Goudoever  
4. Verslag d.d. 18-02-2022 20 
5. Profiel rector magnificus  

- Input COR op 18 maart tijdens de IV  
- Daarna wordt de definitieve versie ter instemming aan de COR voorgelegd, te nemen besluit 
op de IV van 1 april 2022 

6. Interim rector magnificus  25 
(voor het geval er niet voor 15 juli een nieuwe rector magnificus is) 

7. Oekraïne – impact & maatregelen 
8. (Nieuw) - Instemmingsverzoek RI&E-instrument Decentraal beleid Arbozorg  

- Vragen COR n.a.v. OV 4 maart  
- Antwoorden CvB n.a.v. OV 4 maart 30 

9. Commissies stand van zaken 
a) Nieuwe raadsleden 
b) Toetreden Commissie (Communicatie?)  
c) HRM (Update Arbodossier & Hooglerarenbeleid) 
d) PIG ( N.a.v. nieuwsbericht inz. MS Teams)  35 
e) Huisvesting  
f) Financiën  
g) Communicatie – Nieuwsbrief 
10. (Nieuw) Vacatures in de decentrale raden  

- Tussentijdse verkiezingen e.a. zaken 40 
11. Nieuwsflits COR – Commissie Communicatie  

- Welk onderwerp vindt de COR de nieuwswaardig voor de UvA-nieuwsbrief editie 31 maart? 
12. InProces 

- Een korte introductie  
13. Rondvraag en sluiting 45 
 
                                                                                                                                                                                          
Aanwezig: G. van der Pol (Voorzitter), E. Grassiani (Vicevoorzitter), H. Brand (online), A. Dan-
kers, D. Donner, C. Hille (online), G. van Houwelingen (online), H. Kjos, T. Markaki, E. Pasman, 
M. Sanders, L. Schaap, N. van Woerden, L. Torenvliet, O. van Tubergen, Nafisa Nagobi (ambtelijk 50 
secretaris (AS)) 
Afwezig met bericht: N. Naaraat 
Afwezig zonder bericht: - 
 
Gasten: prof. dr. J. B. (Hans) van Goudoever 55 

Datum 
18 03 2022 
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VERSLAG 
 
1. Opening, vaststelling agenda 
Voorzitter Van der Pol opent de vergadering om 10:00 uur en heet iedereen van harte welkom.  60 
 
De agenda is gewijzigd vastgesteld. Voorzitter Van der Pol deelt mee dat wordt gestart met de ken-
nismaking met de nieuwe decaan van de Faculteit der Geneeskunde prof. Dr. J.B. (Hans) van 
Goudoever. 
 65 
De bespreking van agenda nummers 7, 8, 9 a, b en d t/m g, 10, 11 en 12 wordt doorgeschoven naar 
een extra ingeplande IV, d.d. 25 maart 2022, wegens gebrek aan tijd.  
 
2. Kennismaken nieuwe decaan, Faculteit der Geneeskunde, prof. dr. Hans van Goudoever 
Voorzitter Van der Pol heet de heer Van Goudoever welkom en feliciteert hem met zijn decanaat. 70 

 
Voorstelronde  
De heer Van Goudoever bijt het spits af en stelt zich voor. Hij studeerde Geneeskunde aan de Eras-
mus Universiteit in Rotterdam en specialiseerde zich tot kinderarts en neonatoloog in het Sophia 
Kinderziekenhuis, met een uitstap naar Houston Texas voor een post doc-opleiding. In 2004 werd hij 75 
hoofd van de afdeling Neonatologie in het Sophia Kinderziekenhuis. In 2010 kwam hij naar Am-
sterdam, waar hij hoofd werd van de afdeling Kindergeneeskunde van zowel VUmc als AMC. Sinds 
2012 is hij voorzitter van de divisie Vrouw-Kind op beide locaties. 

Vervolgens stellen alle raadsleden en ambtelijk secretaris zich kort voor. 
 80 

Het laatste nieuws over de fusie van het AMC en VUmc naar het Amsterdam UMC 
Voorzitter Van der Pol vraagt of de heer Van Goudoever de COR kan updaten met het laatste nieuws 
over de fusie van het AMC en VUmc naar het Amsterdam UMC. De bestuurlijke fusie van deze en-
titeiten was in 2018, momenteel worden allerlei activiteiten ondernomen om ook de juridische fusie 
tot stand te brengen. De streefdatum van deze gebeurtenis is 1 januari 2024. 85 

Raadslid Torenvliet wil weten wat de fusie betekent voor de patiënten. De heer Van Goudoever 
illustreert aan de hand van een aantal voorbeelden de voordelen die deze fusie teweeg zullen bren-
gen. De kennis blijft op peil en het Amsterdam UMC zal tot de top 5 van ziekenhuizen in Europa 
behoren. Door de fusie wordt bewerkstelligd dat twee ziekenhuislocaties met elkaar zullen samen-
werken waardoor er efficiencyslagen gemaakt zullen worden aan beide zijden. De optie van één lo-90 
catie is ook besproken, maar is van tafel geveegd door de Gemeente Amsterdam. 

Raadslid Pasman vraagt of de heer Van Goudoever meer kan vertellen over de gevolgen voor 
het onderwijs en de wetenschap. De heer Van Goudoever legt uit dat er door deze fusie een competi-
tie zal ontstaan op de aan te bieden bachelors door Faculteit der Geneeskunde van de VU enerzijds 
en de Faculteit der Geneeskunde van het AMC anderzijds. Hij benadrukt dat faculteiten niet fuseren. 95 
De VU BA zal zich meer richten op de regionale aspecten van Geneeskunde, zoals de lijnen tussen 
ziekenhuizen en zorginstellingen. De AMC BA zal zich meer richten op AI en wetenschappelijk on-
derzoek.  

Raadslid Donner wil weten in hoeverre de ambitie om tot de top 5 van Europa te behoren realis-
tisch is. Voorzitter Van der Pol wil weten in hoeverre de fusie - dat wil zeggen de reorganisatie van 100 
verschillende afdelingen - verloopt volgens plan. De huidige ontwikkelingen in de politiek stemt de 
heer Van Goudoever hoopvol. Er is een nieuw kabinet en het Ministerie van OCW heeft momenteel 
EUR 12 miljard uitgetrokken voor het hoger onderwijs en onderzoek. De kabinetsformatie heeft lang 
geduurd en daarom is er momenteel nog maar drie jaar over om dit geld uit te geven. In verband met 
de situatie in Oekraïne en de druk om meer geld uit te geven aan defensie zal er niettemin een aan-105 
zienlijk bedrag overblijven om te besteden aan het hoger onderwijs. Zijn insteek is om het geld uit te 
geven aan de organisatie van het onderwijs en de gebouwen. Hij legt uit dat de meeste kritiek van 
studenten niet is gericht op het programma van het onderwijs of de docenten, maar juist op de orga-
nisatie van het onderwijs. Hij illustreert dit aan de hand van een aantal voorbeelden. 

De heer Van Goudoever legt uit dat met betrekking tot de planning het niet per definitie gaat om 110 
een grote reorganisatie. Het gaat in feite om de reorganisatie van verschillende afdelingen en deze 
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geschiedt in fasen. Hij illustreert aan de hand van voorbeelden op welke wijze deze gefaseerde reor-
ganisaties plaatsvinden en waar hij daarbij tegen aanloopt. 

Raadslid Van Houwelingen wil weten in hoeverre het speelt dat medewerkers op sociaal niveau 
de fusie niet willen accepteren. Raadslid Kjos wil weten of door de fusie ingezet wordt op extra 115 
fte’s, omdat een fusie vaak gepaard gaat met een verhoging van de werkdruk. De heer Van Goudoe-
ver geeft aan dat de formele zaken betreffende fusie volledig achter de schermen geschieden. Hij 
wordt 2-wekelijks op de hoogte gehouden over de ontwikkelingen. Aan de voorkant, laten de zaken 
op de werkvloer zien dat de fusie op sommige vlakken goed geschieden en op andere plekken min-
der goed. Om een en ander zo goed als mogelijk te laten verlopen worden bijvoorbeeld onderzoeken 120 
gedaan naar faal-en succes factoren op dit gebied. Voorkomen dat alle betrokkenen gelijk goed ge-
dijen na de fusie is vrijwel onmogelijk. Het is een proces wat tijd nodig heeft en dat kan een aantal 
jaren duren. 

De heer Van Goudoever antwoordt met betrekking tot de genoemde fte’s dat door de reorganisa-
tie afdelingen worden samengevoegd. Hierdoor hou je relatief meer mensen over.  125 

 
Voorzitter Van der Pol dankt de heer Van Goudoever voor zijn deelname aan deze IV. Hij geeft 
hierbij aan dat de  COR hoopt periodiek goed op de hoogte te worden gehouden over de ontwikke-
lingen rond de fusie. 

 130 
De heer Van Goudoever verlaat de IV om 10:43 
 
3. Mededelingen 

• Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de COR sinds 1 maart twee nieuwe raadsleden erbij 
heeft. Zij hebben de openstaande vacatures van OR-EB voor de COR ingevuld. Bepaald 135 
dient te worden bij agenda nr. 9, tot welke Commissie(s) zij zullen toetreden. 

• Raadslid Brand geeft een update over een recent bericht van de OR-ACTA gericht aan de 
Colleges van Bestuur voor het inrichten van een medezeggenschapslijn ACTA bij de VU. 
Hij legt uit dat iets meer dan de helft van de medewerkers bij de ACTA geen zeggenschap 
c.q. medezeggenschap heeft over het VU-deel en dat komt door de wijze hoe het verkie-140 
zingssysteem bij de VU is ingericht. Deze brief voor het CvB van de UvA, is puur informa-
tief van aard. De OR-VU denkt mee met de OR-ACTA aan een oplossing. Wordt vervolgd! 

• Voorzitter Van der Pol deelt mee dat de GV afgelopen woensdagmiddag door de Bestuurder 
en HuisvestingsOntwikkeling was uitgenodigd voor een rondleiding, op het UB terrein. Tij-
dens deze rondleiding kwam de GV ook ter ore dat de realisatie van dit project EUR 19,3 145 
miljoen hoger zal zijn dan aanvankelijk gedacht. Deze informatie is na afloop met de GV 
ook per e-mail gedeeld en daarnaast is hierover in de Folia en het UvA-persbericht door de 
bestuurder gecommuniceerd. De raadsleden zijn het in de IV erover eens dat deze wijze van 
communiceren over zulke grote veranderingen met betrekking tot de Begroting zeer kwalijk 
is. Met name omdat de GV en de bestuurder eerder hadden afgesproken dat de GV tijdig en 150 
met name vooraf wordt geïnformeerd over ontwikkelingen die van invloed zijn op de Begro-
ting en het Huisvestingsplan. Raadslid Van Tubergen vult hierbij aan dat deze informatie in 
december 2021 de bestuurder bekend was. De GV had op dat moment nog geen beslissing 
genomen over de Begroting 2022. Hij begrijpt niet waarom de GV op dit moment niet is ge-
informeerd hierover. Hij geeft aan dat deze casus niet het enige is dat speelt op het gebied 155 
van Huisvesting, en noemt hierbij ook andere projecten. Hij en raadslid Van Houwelingen 
uiten hun zorgen over deze ontwikkelingen. Voorzitter Van der Pol wil weten wat de COR 
c.q. GV’s reactie hierop zal zijn. In de IV is afgestemd dat er op korte termijn een overleg 
zal worden ingepland met Collegelid Jan Lintsen, Erik Boels, de voorzitters van de COR en 
de CSR en de voorzitters van de Commissies Financiën en Huisvesting van de CSR en de 160 
COR. Insteek van dit ‘spoed’ overleg is nagaan wat er onder meer is mis gegaan in de com-
municatie over de genoemde ontwikkelingen op het gebied van Huisvesting. Dit ‘spoedover-
leg’ staat los van de nog in te plannen twee technische overleggen over Huisvesting en  de 
Kaderbrief 2023. Wordt vervolgd! 

• Raadslid Schaap deelt mee dat zij vorige maand de Commissie PIG heeft verlaten. Reden 165 
hiervoor is dat zij meer raakvlakken met andere COR-dossiers heeft.  
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4. Verslag d.d. 18-02-2021 170 
 
Tekstueel:  
Het verslag is gewijzigd vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van:  175 
 

• Pagina 2, regel 103-104, raadslid Donner benoemt de opmerking van AS Nagobi. Voorzitter 
Van der Pol beantwoordt deze opmerking, en geeft aan wie er nog meer deel uitmaken van 
deze Commissie. 

• Pagina 5, regel 238: Vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat dit onderdeel iets minder con-180 
creet mag worden geformuleerd.  
 

n.a.v. de IV d.d. 28-01-2022 
• Inzake de Opdrachtformulering doorontwikkeling gezamenlijke diensten UvA HvA. AS 

Nagobi informeert tijdig bij de raadslid Donner over de stand van zaken (Actiepunt raadslid 185 
Donner en AS Nagobi). Afgehandeld 

• In de IV wordt afgestemd dat de Ombudsfunctionaris in maart of april zal worden uitgeno-
digd voor een IV (Actiepunt AS Nagobi). Afgehandeld: zij is uitgenodigd voor de IV d.d. 
22 april 2022 

 190 
n.a.v. de IV d.d. 18-02-2022 

• De raadsleden in de IV hebben aangegeven dat een aanstellingsbrief afkomstig van de ge-
sprekspartner van de COR - het CvB – wel toereikend is. AS Nagobi geeft dit door aan de 
bestuurssecretaris (Actiepunt AS Nagobi). Afgehandeld 

• Voorzitter Van der Pol geeft aan dat een overzicht van de over te nemen dossiers van de 195 
Rector magnificus Karen Maex, zal worden opgevraagd bij de bestuurssecretaris van het 
CvB (Actiepunt AS Nagobi). Afgehandeld 

• Voorzitter Van der Pol zal bij de voorzitter van de GV peilen of de GV-CSR-Commissies 
Huisvesting en Financiën hierbij ook dienen aan te sluiten. Onderwerp van gesprek zullen de 
visie op de komende jaren op het Huisvestingsplan zijn (Actiepunt Voorzitter Van der Pol 200 
en de Commissies Financiën en Huisvesting): afgehandeld  

 
5. Profiel rector magnificus  
- Input COR op 18 maart tijdens de IV; 
- Daarna wordt de definitieve versie ter instemming aan de COR voorgelegd, te nemen besluit op de 205 
IV van 1 april 2022. 
 
Een deel is van de bespreking van dit agendapunt is weggelaten, omdat namen van personen zijn 
genoemd. 

 210 
Voorzitter Van der Pol deelt mee deze gegeven feedback mee te nemen naar de sollicitatiecommis-
sie. Insteek is dat de COR op d.d. 1 april reageert op het te nog ontvangen instemmingsverzoek. 
 
Vicevoorzitter Grassiani stelt als orde voorstel voor om de IV’s standaard 30 minuten langer te la-
ten duren, aangezien de tijd voor deze IV is verstreken met als gevolg dat belangrijke onderwerpen 215 
weer vooruit geschoven worden. In de IV is afgestemd dat er d.d. 25 maart 2022 een extra IV wordt 
ingepland, waarbij de volgende agendapunten worden behandeld. 
 
Raadslid Markaki verlaat de IV om 12:03 
 220 
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6. Benoemingscommissie Rector magnificus, opvolger Karen Maex 
Voorzitter Van der Pol vat samen hetgeen op de vorige IV over dit dossier is besproken. 
 225 
De behandeling van dit agendapunt is weggelaten, omdat namen van personen zijn genoemd. 
 
7. Oekraïne – impact & maatregelen 
8. (Nieuw) - Instemmingsverzoek RI&E-instrument Decentraal beleid Arbozorg  

- Vragen COR n.a.v. OV 4 maart  230 
- Antwoorden CvB n.a.v. OV 4 maart 
 

9. Commissies stand van zaken 
a) Nieuwe raadsleden 
b) Toetreden Commissie (Communicatie?)  235 

 
Agenda nr. 7, 8, 9a en 9b worden op de IV van d.d. 25 maart 2022 opgepakt 
 
Raadsleden Torenvliet en Van Woerden verlaten de IV om 12:22 
 240 
 
9. Commissies stand van zaken 
c) HRM (Update Arbodossier & Hooglerarenbeleid) 
 
Raadslid Hille geeft een update over dit dossier. Zij geeft aan dat dit beleid inhoudelijk nieuw perso-245 
neelsbeleid is en om deze reden had de actualisatie van dit beleid op grond van art. 27 Wet op de 
Ondernemingsraden aan de COR ter instemming voorgelegd moeten worden. De brief van het CvB, 
gedateerd op 14 oktober 2021, is op 23 november 2021 toegestuurd aan de COR. Op 26 november 
2021 vergaderde de COR met het CvB. Over deze brief werden in de OV d.d. 26 november 2021 
mededelingen gedaan. Er had dus nog geen bespreking in een interne vergadering of standpuntbepa-250 
ling plaats kunnen vinden. Raadslid Hille bespreekt vervolgens het recente antwoord van het CvB op 
de door de COR gestelde vragen over dit geactualiseerde hooglerarenbeleid. Naar aanleiding van 
deze bespreking is duidelijk geworden dat er binnen de UvA op decentraal niveau geen uniformiteit 
bestaat over formele medezeggenschapsrechten. Het College is daarnaast naar het oordeel van de 
Commissie HRM onvoldoende ingegaan op de gestelde vragen van de COR. Met name de vraag 255 
over formele instemmingsrechten, diversiteit acht de Commissie HRM onvoldoende. De Commissie 
HRM acht het inwinnen van een extern juridisch advies noodzakelijk. Vicevoorzitter Grassiani 
voegt hieraan toe dat het DB zich eind december ook heeft gebogen over de vraag inzake de formele 
medezeggenschapsrechten. In de IV is consensus bereikt over het inwinnen van extern juridisch ad-
vies. Raadsleden Hille en Donner geven aan dat het advies opgedeeld kan worden in twee delen. 260 
Enerzijds een onderzoek naar de formele medezeggenschapsrechten van deze casus, de recente reac-
tie van het CvB daarbij betrokken. Anderzijds een inhoudelijk advies over de antwoorden van het 
College. Raadslid Hille zal een (concept-)opdracht formuleren (Actiepunt Raadslid Hille)  

 
9. Commissies stand van zaken 265 
d) PIG ( N.a.v. nieuwsbericht inz. MS Teams)  
e) Huisvesting  
f) Financiën  
g) Communicatie – Nieuwsbrief 

 270 
10. (Nieuw) Vacatures in de decentrale raden  
- Tussentijdse verkiezingen e.a. zaken 

 
11. Nieuwsflits COR – Commissie Communicatie  

- Welk onderwerp vindt de COR de nieuwswaardig voor de UvA-nieuwsbrief editie 31 maart? 275 
12. InProces 

- Een korte introductie  
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Agenda nr. 9d t/m 9g en 10 t/m 11 worden op de IV van d.d. 25 maart 2022 opgepakt. 
 280 
13. Rondvraag  
Geen 

 
Voorzitter Van der Pol bedankt de COR-leden en sluit de vergadering om 12:35 uur.  

 285 
Actiepunten COR 
n.a.v. de IV d.d. 24-09-2021 

• De volgende Medewerkersmonitor 2023 zal een nieuwe versie zijn. De COR zal hierbij betrokken 
worden. Hoe en in welke vorm is nog onduidelijk. Daarnaast is het van belang dat bij decentraal in-
formatie wordt opgehaald over de Medewerkersmonitor 2021 AS Nagobi zal hierover navraag 
doen bij de Bestuurder (Actiepunt AS Nagobi): navraag is gedaan, maar nog geen concreet ant-
woord van de bestuurder 

n.a.v. de IV d.d. 28-01-2022 
• Vicevoorzitter Grassiani deelt mee dat een collega-vriendin van haar in de OR van de VU zit en dat 

zij samen het plan hebben opgevat, werk te maken van het onderwerp “verkorting van het acade-
misch jaar”. Tijdens het DBO van deze week is hier enthousiast op gereageerd. De COR reageert 
enthousiast op dit initiatief. Ambtelijk secretaris Nagobi zal met het DB en VU-OR-lid een af-
spraak inplannen in maart van dit jaar (Actiepunt AS Nagobi). Wordt vervolgd! Dit loopt 

n.a.v. de IV d.d. 18-02-2022 
• Er wordt een technisch overleg ingepland met de directeuren HuisvestingsOntwikkeling en FP&C. 

De Commissie Huisvesting van de COR neemt hierin de lead. De voortgang van alle projecten die 
nu op de rol liggen zullen onderwerp van gesprek zijn (Actiepunt Commissies Financiën en Huis-
vesting): dit loopt. 

• Er wordt een technisch overleg over duurzaamheid ingepland met de directeur van FP&C en de 
Commissies Financiën van de CSR en de COR. De Commissies Financiën nemen hierin de lead. 
(Actiepunt Commissie Financiën): dit loopt. 

• In de IV is afgestemd dat met raadsleden Kjos, Torenvliet en Van Woerden en mevrouw Timmer-
mans binnenkort een technisch overleg c.q. informatiesessie wordt ingepland over het gebruik van 
UvA Q (Actiepunt AS Nagobi): dit loopt, AS Nagobi plant op korte termijn een overleg in. 

• In de IV is afgestemd dat de raadsleden Brand en Pasman ook deel zullen uitmaken van de Com-
missie Communicatie en dat er een persbericht van de COR zal worden opgesteld over de laatste 
stand van zaken rond het Arbodienstcontract. Voorzitter Van der Pol neemt hierin de lead (Actie-
punt voorzitter Van der Pol) dit loopt 

• Deze week heeft hij daarom AS Nagobi opdracht heeft gegeven om uit te zoeken hoe de COR in 
het verleden bij de aanbesteding van een verglijkbaar systeem inzake digitaal toetsen was betrok-
ken (Actiepunt AS Nagobi) dit loopt 

n.a.v. de IV d.d. 18-03-2022 
• Raadslid Hille zal een (concept-)opdracht formuleren (Actiepunt Raadslid Hille)  

 
 


